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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 15/02-22 Tid: 19:30  

Til Styrets medlemmer  Fra: Styrets leder  

Kopi    

Sted Idrettshuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Renate Stensland, Michael Vesterbæk, Tom Finsådal, Torfinn Finsådal, Kjetil 
Skistad, Aina Berntsen, Stine Henriksen  

Ikke til stede:    

Referent: Stine    

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Godkjenning av referat Styrets leder 

Innspill til forrige referat:  
Budsjett: Det er bevilget et budsjett på 30.000,-  til seniorlaget for 
sesongen 2022. Disse pengene er forbeholdt å dekke utgifter trenere, 
sosialt og sportslige happeninger. 
Etter styremøte i jan 2022 har nåværende trenere foreløpig ikke 
interessert å trene laget med denne summen. Styret kan evt foreslå at 
klubben dekker evt uforutsette kostnader f.eks. hvis laget må trekkes 
pga f.eks belastningsskade.  

 

Status restanse/orientering etter forrige møte  

  

Post  Styrets leder 

Fra kommunen: 
Senior og yngre lag i serie A kan få kamper i helgene. Det kommer i 
tillegg til å være kamper med andre lag på banen på Hortemo, dette 
fordi Hortemo stadion blir brukt pga dårlig dekke på Kristiansand 
stadion. 
 
Lokalbankfond: 
Styret ønsker å søke om midler til vanter til 5-fotball. Det kan søkes 
støtte om det i Søgne og Greipstad lokalbankfond.  
 
Kredinor: 
Utestående beløp etter faktura for sesong 2021 er ca. 10.000,-. Dette er 
et mindre beløp enn det styret at sett for seg siden fakturaen ble sendt 
ut etter endt sesong.  
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Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

Nr. 3 /22 Hallkomiteen informerer Jardarr 

Referat:  Bakgrunn: Hallkomiteen; Jardarr Lie, Nils Magne og Kristin Schou 
informerte om status om ballhall på Hortemo.  
Det har vært en lang prosess. Ideen fra eie og drifte hallen i klubben har 
etter kommunesammenslåingen blitt til at hallen blir kommunal eiet av 
Kristiansand kommune. Greipstad fotball skal ha førsteprioritet på å bruke 
hallen. Det er forespeilet at Greipstad kan bruke hallen hele man, tirs, tors 
og fre. Kommunen skal kunne bruke hallen deler av onsdagen. Kommunen 
skal i tillegg kunne bruke hallen 8 helger i året. For å kunne leie hallen må 
kommunen søke minimum 8 uker før aktuell helg.  
Kommunen har bevilget 30 mill. til å bygge hallen. Kommunen vil bygge 
hallen.  
Greipstad fotball kan bygge et tilbygg, som kan inneholde f.eks. 
kiosk/sosialt rom, styrkerom og toalett. Dette er tilbygget må Greipstad 
bygge med eget budsjett. I tillegg til å bruke egne midler fra klubben kan 
det søkes ekstra støtte fra Cultiva, Søgne og Songdalen sparebank og andre 
aktører som deler ut penger.   
Hallkomiteen informerte om at det i Årsberetningene for 2016-2019 står 
det vedtatt at deler av økonomien i klubben skal brukes til evt ballhall. 
Dette må sjekkes opp i. 
 
Styrets beslutning 
Styret er positive til å bruke 1.000.000, - på hall. Sender inn egen sak til 
hovedstyret.  
 

Nr. 4/22 Status sesong  

Referat: Trenermøte: 
 
Juniorlaget: 16. spiller som har lyst til å spille fotball. Tobias Tomsen for 
seniorlaget. En trening i uken, mandager + kamper. Kjetil Nygård er i 
tankeboksen for å være trener.  
 
Gutter 16: 2007-2006. 16 gutter.  
 
Gutter 08-09:  
 
Gutter 2012 og jenter 2015: Ikke lag i år.  
 
Jenter 2014: Foreldremøte. Få spillere. Skal sende ut melding til skolen 
med informasjon. 7 jenter.  
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Alle lagene har det fint. 
 
Trener kurs gjennomført helgen i uken 6. 12 spillere deltok.  
 

Nr. 5/22 Greipstadkalender  

Referat: Salg er ok. Har ikke kommet noe budsjett for hvor mye som er solgt.  
Kan vi synliggjøre hva dugnaden går til. F.eks. til LKB.  
 
Forslag til videreutvikling av kalender, forslag sendes til markedsrådet: lage 
en julekalender for 2022. 
 

Nr. 6/22  Årshjul ut sesong – inkl trenersamling, årsmøte, Kiwi 
Cup 

 

Referat: LKB: Aina informere om status for påmelding. Båt er booket. Lag må 
meldes på i løpet av uken. Kontroll. Klubben sponer med: 100.000  
Egenandel fordeles resterende. For å få ut informasjon oppretter Renate 
en messenger med foreldrekontakt og trene. 
 
Trenersamling:  
Dato: 12. mars.  
Sted: Hortemo idrettshus.  
Tidspunkt: 12-17 (trenermøte) + 19. middag på idrettshuset.  
Temaer: Sportsplan, verdire, visjoner, nye treningstider ute, samarbeid 
med andre lag i klubben, spond. Alle trenere presentere litt om deres 
tanker og ideer. Spørsmål om Marius finsådal kan komme og undervise om 
keepertrening. Gi tips og ideer til hva trenere kan gjøre med keepere på 
laget.  
Mat: Bakt potet til lunsj. Tapas til kvelden Styret kjøper brus og kaffe. Alle 
tar med egen drikke. 
Underholdning: Bjørn Vidar 6000,-.  
 
Årsmøte 
 
Årshjul:  
Renate sender over oversikt.  
 
Kiwi Cup 
 
Dugnad toalettpapir: Styret vedtak at fotballen kjører en runde med 
toalettpapir til høsten. 
 

Nr. 7/22  Chipsdugnad  

Referat: Fotballen har fått chips som må selges. Flere lag har etterspurt når oppstart 
av dugnaden kan starte. Kjetil tar ansvar for å organisere chipsdugnaden. 
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Nr. 8/22  Lagstøtte – kommet forslag om å endre fra lagsum til 
sum pr spiller 

 

Referat: Styret vedtar at summen på 2000,- blir stående. Dette betyr at de lagene 
med få spillere får mer pr hodet. Hvis det er lag som ønsker høyere sum 
kan de søke styret om økt støttet til avslutning.  

Nr. 9/22  Keepertrener sesongen 2022 Tommen  

Referat: Marius Fisnådal 2005 har sagt ja til å værekeepertrener for keepere i laget.  
1-2 treninger i uken. Får ung-trener stipend.  

 Klubbhuset 

 Årsmøtesak på idrettshuset om klubbhuset skal bli tatt over til kommunen.  

 
 


